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Schriftelijke vragen ex. Artikel 40 van het Regelement van Orde 
gemeenteraad Twenterand gericht aan het College van B en W Twenterand 
 
Fractie:  PvdA – GroenLinks Twenterand 
Onderwerp: Gevolgen subsidies zorg, welzijn en cultuur in 

Twenterand 
Datum:  19 april 2020 
 
 

Inleiding 
 
Op dit moment zitten we in een grote crisis en waarvan de gevolgen op vele terreinen 
niet te zijn overzien. Het gaat over een toekomst waarbij we met elkaar invulling 
moeten geven aan een “anderhalve meter samenleving”. Het is een nieuwe 
werkelijkheid waar we mee te maken krijgen. 
 
Naar aanleiding van de crisis heeft het Rijk een omvangrijk pakket van maatregelen 
genomen van omvang van 90 miljard euro. Dat is een goede zaak, want dit steun is 
nodig. 
 
Ook in Twente in Twenterand zijn maatregelen genomen als het om de contiuniteit 
van zorg en worden meerkosten, andere vorm van hulp en vraaguitval bekostigd. De 
PvdA GroenLinks steunt dit. 
 
Waar de PvdA GroenLinks nu aandacht voor wil vragen zijn de organisaties die 
ondersteuning, begeleiding aanbieden op basis van subsidie van de gemeente 
Twenterand. Ook deze organisaties hebben te maken met de gevolgen van corona-
crisis. Tal van activiteiten kunnen niet meer aangeboden worden, denk aan het 
jongerenwerk, maatjesprojecten, sportactiviteiten en culturele activiteiten (klein en 
groot) 
 
De PvdA GroenLinks heeft hierover de volgende vragen: 
 

1. Zijn er al organisaties die in Twenterand, die subsidie ontvangen voor zorg, 
welzijn, sport en cultuur bij u geweest met vragen voor financiële 
ondersteuning en tegemoetkoming als gevolg van de corona-crisis? 
 

2. Bent u bereid, om gelijk aan de maatregelen voor zorgcontinuïteit, ook 
maatregelen te nemen voor de organisaties die subsidie ontvangen van de 
gemeente Twenterand, waardoor er ook continuïteit is van zorg, welzijn, sport 
en cultuur? 
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3. Heeft u hier al een besluit overgenomen? Als u nog geen besluit heeft 
genomen wanneer gaat u dat dan en hoe gaat u dat communiceren met alle 
betrokken organisaties? 
 
 

In afwachting van u antwoorden, 
 
Met vriendelijke groet, 
 
PvdA GroenLinks Twenterand 
Stephan Reusken 
 


